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PROTOKÓŁ NR XL/2017 

z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 28 grudnia 2017 roku 

 

 Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu  

28 grudnia 2017 roku w sali konferencyjnej w Nowym Mieście nad Pilicą i trwała 

od godz. 1200  do godz. 1500. 

  

Obradom sesji przewodniczył Tomasz Pietrucha – Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Nowym Mieście nad Pilicą. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy 

obecności załącznik nr 1 do niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na sali 

obrad obecnych było 14 radnych na ustawowy skład liczbowy - 15. 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Sekretarz Miasta i Gminy           p. Edyta Staniszewska 

2. Skarbnik Miasta i Gminy            p. Ewa Bator 

3. Posterunku Policji w  

 Nowym Mieście nad Pilicą                          asp. sztab. Jarosław Tadzik 

4. Przewodnicząca Młodzieżowej Rady Gminy             p. Wiktoria Pakuła 

5. Prezes Miejsko Gminny OSP   

Nowe Miasto nad Pilicą                                              dh. Tadeusz Klatka      

6. Komendant Miejsko Gminny OSP    

Nowe Miasto nad Pilicą                                               dh. Jacek Chrobok  

7. Zastępca Komendanta Powiatowej Straży Pożarnej  

w Grójcu                                                            bryg. mgr. inż. Bogusław Sikorski    

8. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą wg załączonej listy obecności załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

  

PKT 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha przedstawił zebranym 

proponowany porządek obrad: 

1. Przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

3. Wystąpienie zaproszonych gości. 

4. Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą 

za okres międzysesyjny.  

6. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
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7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok. 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2017 - 2022.   

c) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą 

na lata 2018 – 2025 oraz uchwalenia Uchwały Budżetowej na rok 2018. 

- odczytanie projektu uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą na lata 2018 – 2025 wraz z uzasadnieniem. 

- odczytanie projektu Uchwały Budżetowej na rok 2018 wraz z uzasadnieniem. 

- odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

- odczytanie opinii Komisji Gopodarczo – Budżetowej dotyczącej projektu 

uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 

2018 – 2025 oraz Uchwały Budżetowej na rok 2018. 

- stanowisko Burmistrza dotyczące poprawek oraz ich przegłosowanie. 

- dyskusja. 

- głosowanie nad projektem Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą na lata 2018 – 2025. 

- głosowanie nad projektem Uchwały Budżetowej na 2018 rok.  

d) przejęcia od Powiatu Grójeckiego odpłatnego wykonywania zadania 

publicznego w postaci zarządcy ulic powiatowych na terenie miasta Nowe Miasto 

nad Pilicą w roku 2018.  

8. Interpelacje i zapytania. 

9. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi, bądź propozycje do proponowanego 

porządku obrad. Nie zgłoszono. Zaproponował zmianę porządku obrad, poprzez 

wprowadzenie w pkt. 7 ppkt.e projektu uchwały w sprawie ustalenia inkasenta i 

wysokości wynagrodzenia za inkaso od opłat targowych. W związku 

z rozstrzygnięciem przetargowym w dniu wczorajszym na dzierżawę targowiska 

miejskiego wygrał inny podmiot niz dotychczasowy dzierżawca, zachodzi 

konieczność dokonania zmiany inkasenta opłat targowych. Przystąpiono do 

głosowania proponowanego porządku obrad. W głosowaniu 14 za na stan obecnych 

na sali 14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Proponowany porządek obrad 

został przyjęty.  

 

PKT 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha poinformował,  

że protokół z ostatniej sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą, z dnia 30 

listopada br. był tradycyjnie wyłożony do wglądu w Biurze Rady  
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i umieszczony na stronie internetowej Urzędu. W związku z tym zapytał czy są 

uwagi do protokołu z ostatniej sesji. 

Uwag nie zgłoszono przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokołu.  

W głosowaniu jednogłośnie 14 za na stan obecnych na sali 14 radnych, przeciw  

– 0, wstrzymało się – 0. Protokół z ostatniej sesji został przyjęty. 

 

PKT 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zabranie głosu asp. sztab. 

Jarosława Tadzika Kierownika Posterunku Policji w Nowym Miescie nad Pilicą 

Kierownik Posterunku Policji – p. Jarosław Tadzik podziękował za wsółpracę  

w minionym roku. Ma nadzieję, że współpraca będzie się układała bardzo dobrze w 

roku bieżącym. Prosił radnych o dalsze wsparcie finansowe. Poinformował, że  

2 stycznia br. na terenie powiatu grójeckiego rusza konkurs ,,Najpopularniejszy 

Dzielnicowy roku 2017,,. Zachęcił do głosowania, które potrwa do 31 stycznia br. 

Dzielnicowym Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą jest asp. sztab. Wojciech 

Orzeszek. 

 

 Następnie bryg. mgr. inż. Bogusław Sikorski Zastępca Komendanta 

Powiatowej Straży Pożarnej w Grójcu przedstawił prezentację na temat ostrzeżeń 

używania urządzeń w sezonie grzewczym i związane z tym zagrożenia. Komenda 

Powiatowa Straży Pożarnej organizuje spotkania na temat zagrożenia dla życia  

i zdrowia ludzi pożarami i tlenkiem węgla, w ramach kampanii społecznej „Czad  

i ogień - Obudź czujność”. Celem kampanii jest zmniejszenie liczby ofiar 

śmiertelnych w mieszkaniach i domach w okresie grzewczym. Podczas prezentacji 

omówione zostały sposoby zapobiegania tym zagrożeniom jak prawidłowo 

zachować się, aby się przed nim uchronić. Przypomniał o dokonaniu okresowych 

przeglądów urządzeń grzewczych, instalacji gazowej, wentylacyjnej oraz 

kominowej. Użytkownicy pieców gazowych lub opalanych węglem mogą 

zabezpieczyć życie swojej rodziny montując czujkę czadu (tlenku węgla).  

W każdym domu powinna się znaleźć gaśnica np. w sprayu, która zabezpieczy nas 

przed zagrożeniami powstałymi przede wszystkim od zwarć, przeciążeń w 

niesprawnej instalacji elektrycznej, przypadkowych zaproszeń ognia. Gaśnice 

można zakupić w sklepach ze sprzętem przeciwpożarowym, ze sprzętem BHP  

i dużych centrach budowlanych. Obecnym na sali przekazano również ulotki 

kampanii społecznej „Czad i ogień - Obudź czujność”. Następnie komendant 

życzył obecnym bezpiecznego roku spełnienia wszystkich planów i zamierzeń. 

  

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Zaraś poruszyła kwestię usług kominiarskich  

i możliwości kontaktu z firmą wykonującą te usługi.  

Komendant odpowiedział, że telefony kontaktowe zostaną przekazane.  
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W powyższej kwestii głos zabrał radny Mirosław Bors, który stwierdził, że w roku 

ubiegłym skorzystał z usług firmy kominiarskiej z Grójca spytał, dlaczego firma  

w tym roku nie świadczy usług?  

Komendant prosił, jeżeli będziemy korzystali z usług kominiarskich najpierw 

zapytajmy o uprawnienia osoby wykonującej usługę.  

Przewodniczący Rady spytał zebranych czy są pytania do komendanta. Nie 

zgłoszono. Przewodniczący Rady złożył w imieniu swoim, Policji  życzenia 

komendantowi z okazji zbliżającego się Nowego Roku. 

 

Głos zabrał p. Tadeusz Klatka Prezes Zarządu Oddziału Miejsko – 

Gminnego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP. Podziękował za 

umożliwienie zaprezentowania po raz kolejny spraw strażackich dotyczących 

Ochotniczych Straży Pożarnych gminy Nowe Miasto nad Pilicą. Jeśli chodzi  

o sprawy organizacyjne jednostek nie zmienił się od roku poprzedniego. Na terenie 

naszej gminy działa 9 jednostek ochotniczych straży pożarnych. Dwie jednostki 

Nowe Miasto i Żdżary należą do Krajowego Systemu Ratowniczo Gaśniczego. Nie 

zmienił się stan jednostek na terenie naszej gminy pozostaje na poziomie lat 

ubiegłych. Wykonano wiele prac modernizacyjnych jednostek.  

Następnie głos zabrał Komendant Miejsko – Gminny OSP Nowe Miasto dh 

Jacek Chrobok – na terenie naszej gminy mały miejsce zdarzenia, które wymagały 

interwencji. Zdarzenia te obejmowały 25 pożarów, 106 miejscowych zagrożeń, 8 

alarmów fałszywych. Oprócz tego jednostki brały udział w zdarzeniach 

pomocniczych. Udało się w tym roku pozyskać dotacje z Ministerstwa Spraw 

Wewnętrznych MSWiA na remonty dwóch jednostek w Jankowicach i Rososze. 

Oprócz tego dotację również otrzymały jednostki będące w Krajowym Rejestrze 

Ratowniczym. W tym roku został przeprowadzony turniej wiedzy pożarniczej przy 

współudziale Komendy Powiatowej Straży Pożarnej w Grójcu oraz 

przeprowadzono gotowość bojową naszych jednostek na terenie miasta i gminy. Na 

9 jednostek jedna nie wyjechała. Przeprowadzono szkolenia dla 14 druhów  

i w przyszłym roku planowane są dalsze szkolenia. Na terenie naszej gminy 

zostanie powołana jednostka ratowniczo – techniczna.  Obecnym życzył 

szczęśliwego Nowego Roku.  

Pan Tadeusz Klatka Prezes Zarządu OSP dodał w roku kończącym się strażacy byli 

obecni na obchodach święta Konstytucji, patrona św. Floriana, Dni Honorackich. 

Uroczystości odpustowe bł. Honorata, Święto Niepodległości, odsłonięcia pomnika 

żołnierzy września 1939 roku, udział w Zarządzie Powiatowym w Grójcu, 

zakończenie jubileuszu bł. Honorata. Korzystając z wystąpienia w imieniu 

Zarządu, wszystkich strażaków podziękował władzom samorządowym, wyraził 

wdzięczność wszystkim radnym, Przewodniczącemu Rady na czele, który zasiada 

w prezydium Zarządu Oddziału Miejsko – Gminnego i pomaga w koordynacji tych 
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działań w zakresie strażactwa ochotniczego. Słowa uznania skierował dla 

Burmistrza, który jest dziś nie obecny, który zawsze z szacunkiem ze 

zrozumieniem odnosi się do potrzeb strażaków. Spotyka się często ze strażakami,  

z Zarządem oraz bezpośrednio w jednostkach na zebraniach walnych. Burmistrz 

stara się realizować najpilniejsze potrzeby. Złożył podziękowania Zastępcy 

Komendanta Powiatowej Straży Pożarnej w Grójcu jak również wszystkim 

strażakom za okazywaną pomoc szkoleniową, instruktażową, merytoryczną  

i życzliwość dla strażaków ochotników. Życzył radnym, sołtysom, aby ten Nowy 

Rok był szczęśliwy, bezpieczny i prosił radę o przychylność i zrozumienie, która 

chroni głównie życie, zdrowie, dobytek. Wystąpienie nagrodzono oklaskami.  

 

Przewodniczący Rady powiedział, że nie trzeba przekonywać do tego, że 

straż była jest i będzie na terenie Nowego Miasta. I cieszy się, jest dumny, że nie 

trzeba przekonywać radnych do tego, że ta współpraca musi układać się jak 

najlepiej, dlatego, że jest to naszym obowiązkiem. Z tego miejsca podziękował za 

wkład, czas i pracę, zdrowie i wszystko, co poświęcają w ramach bardziej idei jak  

i pieniędzy, dlatego, że są to symboliczne kwoty za godzinę interwencji. O tym 

trzeba wiedzieć i pomyśleć o strażakach w 2018 roku. Podziękował z uczestnictwo 

we wszystkich inicjatywach, w których uczestniczą, są gotowi, wspierają, 

pomagają. Dodał, że jesteśmy dumni, że przy okazji straży daje nam się 

odbudować w terenie tą lokalną kulturę, tradycję gdzie ludzie mają się spotkać, 

straże wyglądają coraz lepiej. Bardzo ważna rzecz, o czym wspomniał Prezes  

to jest kwestia tego, że do tej pory nie było jak powiedział Komendant jest kruczek 

w zapisie, że dom jest ubezpieczony, ale ubezpieczyciel odszkodowania nie 

wypłacił. Tak samo było ze strażakami w 2015 roku, w którym rozpoczęliśmy cykl 

ze względu na inicjatywę komendanta i prezesa podstawowego szkolenia  

i ubezpieczenia strażaków. Nikt z tych ludzi ułamkowe osoby w statystykach miały 

szkolenie podstawowe. I tak naprawdę ci ludzie nie mogli brać udział  

w interwencji. Ale mamy to poza sobą i jesteśmy z tego dumni. Jeszcze raz 

przekazał najlepsze życzenia i życzył jak najmniej interwencji. Podziękował 

zaproszonym gościom za obecność. Wystąpienie nagrodzono oklaskami.  

Pan Prezes podziękował Kierownikowi Posterunku Policji za współpracę  

 w sprawach interwencji, zdrowia i życia, współpraca wygląda bardzo dobrze.    

 

PKT 4 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej Dariusz Dziurowicz 

poinformował, że w okresie międzysesyjnym komisja obradowała dwukrotnie  

w dniu 21.12.2017r. oraz na wspólnym posiedzeniu Stałych Komisji Rady 

Miejskiej  w dniu 21.12.2017r. 
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W dniu 21.12.2017 r. w posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg 

załączonej listy obecności do niniejszego protokołu oraz: 

1. Sekretarz Miasta i Gminy     p. Edyta Staniszewska 

2. Skarbnik Miasta i Gminy    p. Ewa Bator 

Posiedzeniu przewodniczył p. Dariusz Dziurowicz – Przewodniczący Komisji 

Gospodarczo – Budżetowej. 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1.  Zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonych 

projektach uchwał na 2018 rok.  

2. Wysłuchanie opinii Stałych Komisji Rady o przedłożonym projekcie 

Uchwały Budżetowej na 2018 rok oraz projekcie uchwały Wieloletnia 

Prognoza Finansowa na lata 2018-2025. 

W pkt. 1 Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator odczytała:  

- uchwałę Składu Orzekającego Warszawie Zespół w Radomiu z dnia 11 grudnia 

2017 roku w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą projekcie Uchwały Budżetowej na rok 2018 oraz 

możliwości sfinansowania deficytu. Skład Orzekający projekt uchwały opiniuje 

pozytywnie. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu posiedzenia. 

 

- uchwałę Składu Orzekającego Warszawie Zespół w Radomiu z dnia 11 grudnia 

2017 roku w sprawie opinii o projekcie uchwały o Wieloletniej Prognozie 

Finansowej. Skład Orzekający projekt uchwały opiniuje pozytywnie. Uchwała 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu posiedzenia. 

Radny Mirosław Bors wnioskował o przygotowanie informacji dotyczącej liczby 

osób uwzględnionych w deklaracjach opłat za odpady komunalne zamieszkałych  

z podziałem na miasto, wieś, osiedla oraz kwoty zadłużenia na tych obszarach.  

 

W pkt.2 Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej p. Dariusz 

Dziurowicz poinformował, że Komisja nie wniosła uwag i wniosków do projektu. 

Komisja pozytywnie opiniuje projekt budżetu na 2018 rok oraz projekt uchwały 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2025. Podobnie Przewodnicząca 

Komisji Oświatowo – Społecznej oraz Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

poinformowali nie wnieśli uwag i wniosków projekty uchwał opiniują pozytywnie. 

Na tym posiedzenie zakończono. Szczegółowa treść posiedzenia komisji jest 

zarejestrowana na nośniku cyfrowym do dyspozycji w Biurze Rady.  

 

W dniu 21.12.2017r. na wspólnym posiedzeniu Stałych Komisji Rady Miejskiej  

udział wzięli członkowie komisji wg załączonej listy obecności do niniejszego 

protokołu oraz: 
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1. Sekretarz Miasta i Gminy      p. Edyta Staniszewska 

2. Skarbnik Miasta i Gminy    p. Ewa Bator 

Posiedzeniu przewodniczył p. Dariusz Dziurowicz – Przewodniczący Komisji 

Gospodarczo – Budżetowej. 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonych 

projektach uchwał na 2018 rok.  

2. Wysłuchanie opinii Stałych Komisji Rady o przedłożonym projekcie 

Uchwały Budżetowej na 2018 rok oraz projekcie uchwały Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2018-2025. 

3. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady. 

4. Sprawy bieżące kierowane do komisji. 

W pkt.1 Przewodniczący Komisji p. Dariusz Dziurowicz powiedział, że na 

dzisiejszym posiedzeniu z udziałem przewodniczących stałych komisji członkowie 

zapoznali się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie opinii  

o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą 

projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018 – 

2025 oraz projekcie Uchwały Budżetowej na 2018 rok.  

 

W pkt 2. Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej p. Dariusz 

Dziurowicz poinformował, że Komisja nie wniosła uwag i wniosków do projektu. 

Komisja pozytywnie opiniuje projekt budżetu na 2018 rok oraz projekt uchwały 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2025. Podobną opinię wydała 

Przewodnicząca Komisji Oświatowo – Społecznej p. Iwona Lepa oraz 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Bartosz Gulina 

W pkt. 3 Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator zapoznała z projektami uchwał  

w sprawie: 

- zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok.  

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 

2017 – 2022.  

Pan Andrzej Przyborek pracownik Urzędu odczytał projekt uchwały w sprawie 

przejęcia od Powiatu Grójeckiego odpłatnego wykonywania zadania publicznego  

w postaci zarządcy ulic powiatowych na terenie miasta Nowe Miasto nad Pilicą  

w roku 2018. Jest to kontynuacja uchwały z lat poprzednich. 

Pani Skarbnik odczytała stanowisko Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą w sprawie opinii komisji i wniosków radnych oraz przyjęcia autopoprawki 

do projektu budżetu Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 2018 rok złożonej przez 

pana  Burmistrza. Autopoprawki ujęte są w trzech punktach.  
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W pkt.4 Radny Mirosław Bors prosił o informację o wpływach z tytułu opłat 

targowych. Odpowiedzi udzieliła pani Sekretarz w roku 2016 wpływy wynosiły 

122 751zł. natomiast w listopadzie br. 148 142zł.  

Pani Lidia Gaca sołtys wsi Wierzchy spytała czy będzie realizowany wniosek  

do budżetu na 2018 rok na zadanie we wsi Wierzchy dotyczący dokończenia 

utwardzenia drogi o długości około 1 km.  

Radny Mariusz Fandrych wnioskował o uzupełnienie poboczy na drodze 

powiatowej na odcinku Sacin – Rosocha oraz o uzupełnienie ubytku w drodze na 

odcinku Rosocha – Kolonia.   

W dalszej dyskusji poruszono kwestie realizacji zadań inwestycyjnych na terenie 

gminy.  

Na tym posiedzenie zakończono. Szczegółowa treść posiedzenia komisji jest 

zarejestrowana na nośniku cyfrowym do dyspozycji w Biurze Rady.  

 

Radny Mirosław Bors zapytał, że na ostatnim posiedzeniu  komisji zgłaszał 

wniosek o zwiększenie deficytu na budowę dróg, wniosek ten nie został odczytany. 

Prosił o uzupełnienie treści protokołu.  

Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Budżetowej odpowiedział, że treść 

protokołu zostanie uzupełniona. 

Przewodniczący Rady spytał czy są pytania do Przewodniczącego Komisji 

Gospodarczo – Budżetowej. Nie zgłoszono. 

 

PKT 5 

  Przewodniczący Rady poinformował, że w związku z nieobecnością 

Burmistrza w obradach sesji, gdyż realizuje obowiązki w terenie sprawozdanie za 

okres międzysesyjny przedstawi Sekretarz Miasta i Gminy Edyta Staniszewska. 

Sekretarz Miasta i Gminy Edyta Staniszewska przedstawiła sprawozdanie  

z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres międzysesyjny tj. od 

28.09.2017r. do 28.12.2017r.  

28.09 – podpisanie Aktu notarialnego  

29.09 – udział w spotkaniu Ochotniczych Straży Pożarnych 

30.09 – udział w uroczystości Jubileuszu 50-lecia pożycia małżeńskiego 

1.10 – udział w pikniku rodzinnym w Żdżarach 

2.10 – podpisanie Aktu notarialnego  

5.10 - spotkanie z dyrektorami szkół podstawowych 

7.10 - Zjazd absolwentów Liceum Ogólnokształcącego 

10.10 - spotkanie z dyrektorem PSP z oddziałami gimnazjalnymi 

12.10 – udział w uroczystościach z okazji Dnia Edukacji Narodowej – PSP Nowe 

Miasto nad Pilicą 

- udział w posiedzeniu Rady Młodzieży 
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- udział w konferencji z okazji Dnia Edukacji Narodowej u sióstr sercanek 

13.10 – udział w uroczystościach z okazji Dnia Edukacji Narodowej – PSP  

z oddziałami gimnazjalnymi  

- udział w uroczystościach z okazji Dnia Edukacji Narodowej – Liceum 

Ogólnokształcące 

16.10 - spotkanie z Mazowieckim Kuratorem Oświaty 

- udział w Uroczystościach z okazji Dnia Edukacji Narodowej – Szkolny Ośrodek 

Wychowawczy 

- udział w uroczystościach z okazji Dnia Edukacji Narodowej – PSP w Żdżarach 

17.10 - spotkanie z płk Maciągiem Szefem Stołecznego Zarządu Infrastruktury 

18.10 - spotkanie w sprawie oświetlenia drogowego w Belsku Dużym 

- spotkanie z Wojewodą Mazowieckim w Łochowie 

19-20.10 - udział w XVII Kongresie Gmin Wiejskich w Ossie 

7.12 - spotkanie z Przedstawicielem Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej 

- spotkanie z Wojewodą Mazowieckim w Ząbkach 

8.12 - spotkanie w sprawie zagospodarowania terenu nad Pilicą 

- spotkanie z dyrektorem PSP z oddziałami gimnazjalnymi 

- spotkanie w sprawie utworzenia lądowiska na terenie jednostki wojskowej 

- udział w Radzie Społecznej SP ZOZ Nowe Miasto nad Pilicą 

11.12 - odbiór drogi Nowe Miasto – Ulów 

- spotkanie w sprawie przebudowy budynku po Bibliotece 

13.12 - spotkanie z przedstawicielem firmy Glass Dom – dostawca koszy na śmieci 

14.12 - uroczyste otwarcie Areny Lodowej w Tomaszowie Mazowieckim 

15.12 - posiedzenie Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

- udział w posiedzeniu Zarządu OSP 

19.12  - udział w wigilii Komendy Powiatowej w Grójcu 

- udział w wigilii Urzędu Miasta i Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą 

21.12 – udział w Jasełkach – Szkoła Podstawowa w Nowym Mieście nad Pilicą 

- udział w Wigilii – 1 Orel. W Grójcu 

22.12 - spotkanie w sprawie zmiany studium zagospodarowania przestrzennego 

- udział w Wigilii SP ZOZ Nowe Miasto 

27.12  - podpisanie aneksu do umowy w sprawie zmiany studium 

zagospodarowania przestrzennego 

- spotkanie w sprawie organizacji Sylwestra. 

 

PKT 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pietrucha przekazał informacje  

o pismach, które wpłynęły do Biura Rady: 

- wpłynęła korespondencja od Ministerstwa Infrastruktury i Budownictwa z dn. 

30.11.2017r. w sprawie udziału w ramach programu Mieszkanie Plus. W związku  
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z tym, że w 2017 roku Burmistrz zwrócił się z wnioskiem o przystąpienie do 

realizacji w ramach tego działania. Jesteśmy na etapie procedowania i określania 

możliwości gminy w ramach programu Mieszkanie Plus.  

- wpłynęła korespondencja od Burmistrza Miasta i Gminy w Nowym Mieście nad 

Pilicą do Rady Miejskiej nr pisma BR.3026.47.2017 z dn.13.11.2017r. projektu 

uchwały budżetowej na 2018 rok wraz z niezbędnymi informacjami i 

uzasadnieniem oraz projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 

na lata 2018-2025 z objaśnieniami przyjętych wartości. 

- pismo od Wicemarszałka Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej Stanisława Tyszki  

z dn.27.11.2017r. w sprawie zasad wyborów samorządowych 

- od Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego nr. pisma 

HŻN.6121.111.2017 z dn. 30.11.2017r. w sprawie rozpropagowania materiału 

informacyjnego w związku z wykryciem dzików zarażonych wirusem 

Afrykańskiego Pomoru Świń.  

- pismo od Powiatowego Urzędu Pracy w Grójcu z dn. 8.12.2017 r. w sprawie 

szkolenia dotyczącego nowych przepisów odnośnie zatrudniania cudzoziemców. 

Przewodniczący Rady podziękował za uczestnictwo w wigilii gminnej na hali 

sportowej. Odebrana jest już droga Nowe Miasto-Ulów jak wspomniała pani 

sekretarz. Zaprosił na sylwestra 31 grudnia na targowisku miejskim i prosił  

o rozpropagowanie plakatu sylwestrowego.  

Następnie spytała czy są pytania. Nie zgłoszono. 

 

PKT 7a 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym 

projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.  

W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XL/261/2017  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7b 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym 

projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą na lata 2018 - 2022.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.  

W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XL/262/2017  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
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PKT 7c 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pietrucha odczytał projekt uchwały  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2018 – 2022 wraz z objaśnieniami. Projekt uchwały w/w sprawie stanowi 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pietrucha odczytał projekt Uchwały 

Budżetowej na rok 2018 wraz z uzasadnieniem. Projekt uchwały w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Salę obrad opuścił o godz. 13.25 radny Tadeusz Jędryka  

W trakcie odczytania w/w projektu uchwały powrócił na salę obrad o godz.    13.40 

radny Tadeusz Jędryka.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Elżbieta Zaraś odczytała opinię Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta  

i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą projekcie uchwały Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2018-2022. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej stanowi 

załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Elżbieta Zaraś odczytała opinię Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta  

i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą projekcie Uchwały Budżetowej na rok 2018. 

Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 

protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej Dariusz Dziurowicz 

poinformował. że w dniu 21 grudnia br. Komisja Gospodarczo – Budżetowa 

wypracowała opinię dotyczącą projektu uchwały Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2018 – 2022 oraz projekt 

Uchwały Budżetowej na rok 2018. Komisja opiniuje pozytywnie w/w uchwały. 

 

Sekretarz Miasta i Gminy Edyta Staniszewska odczytała stanowisko Burmistrza 

Miasta i Gminy w sprawie opinii komisji i wniosków radnych oraz przyjęcia 

autopoprawki do projektu budżetu Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 2018 rok.  

Do projektu budżetu gminy na 2018 Burmistrz Miasta i Gminy nie otrzymał 

wniosków od poszczególnych stałych Komisji Rady Miejskiej dotyczących zmian 

projektu. Opinie wszystkich komisji były pozytywne.  

Ponadto Burmistrz Miasta i Gminy proponuje wprowadzić następujące zmiany - 

autopoprawki do projektu budżetu Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 2018 rok. 
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I. w §1 ust. 1 projektu uchwały budżetowej na 2018 rok korekta polega na: 

zwiększeniu planu dochodów ogółem o 200 000, 00 zł. 

dział 926 Kultura fizyczna i sport 

rozdz. 92601 Obiekty sportowe 

dochody majątkowe (zwiększenie) + 200 000, 00 zł.  

na podstawie zawartej umowy o dofinansowanie ze środków Funduszu Rozwoju 

Kultury Fizycznej zadania inwestycyjnego w ramach Programu Rozwoju 

Ponadlokalnej Infrastruktury Sportowej. 

  

II. w §1 ust. 2 projektu uchwały budżetowej na 2018 rok korekta polega na: 

zwiększeniu planu wydatków ogółem o 1 226 000, 00 zł. 

 dział 926 Kultura fizyczna i sport 

rozdz. 92601 Obiekty sportowe 

wydatki majątkowe (zwiększenie) + 1 226 000, 00 zł.  

z tego: 

 Zagospodarowanie rekreacyjne działki przy ul. Tomaszowskiej w Nowym Mieście 

nad Pilicą ("stadion") - Budowa siłowni plenerowej oraz skateparku + 248 000,00 

zł. 

 Budowa boiska wielofunkcyjnego z elementami małej architektury (siłownia) przy 

ul. Ogrodowej 16a w Nowym Mieście nad Pilicą + 412 000, 00 zł. 

 Budowa boiska pełnowymiarowego do piłki nożnej przy ul. Ogrodowej w Nowym 

Mieście nad Pilicą + 566 000, 00 zł. 

  

II. Na podstawie powyższych zmian zmianie ulega § 2 projektu uchwały 

budżetowej na 2018 rok, korekta polega na: 

- zwiększeniu planowanego deficytu budżetu o kwotę 1 026 000, 00 zł. zł. do 

kwoty 2 126 000, 00 zł. 

- zwiększeniu przychodów budżetu o kwotę 1 026 000, 00 zł. do kwoty 2 906 000, 

00 zł.  

 

Uwzględniając powyższe, odpowiednim zmianom ulega:  

- Treść uchwały budżetowej na 2018 rok , 

- Tabela Nr 1 – Plan dochodów budżetu gminy na 2018 rok, 

- Tabela Nr 2 – Plan wydatków budżetu gminy na 2018 rok, 

- Tabela Nr 3 – Roczny plan wydatków majątkowych na 2018 rok, 

- Uzasadnienie do projektu uchwały budżetowej na 2018 rok.  

Stanowisko Burmistrza Miasta i Gminy stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 

protokołu. 
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Salę obrad opuścił o godz. 14.22 radny Stanisław Dobrodziej. 

 

Sekretarz Miasta i Gminy Edyta Staniszewska odczytała stanowisko Burmistrza 

Miasta i Gminy w sprawie opinii komisji i wniosków radnych oraz przyjęcia 

autopoprawki do projektu uchwały Rady Miejskiej w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2018 – 2025.  

 

W trakcie odczytania w/w stanowiska Burmistrza Miasta i Gminy na salę obrad 

powrócił o godz. 14.25 radny Stanisław Dobrodziej.  

 

Do projektu uchwały Rady Miejskiej w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2018-2025 Burmistrz Miasta i Gminy nie 

otrzymał wniosków dotyczących zmian projektu od poszczególnych stałych 

Komisji Rady Miejskiej. Opinie wszystkich komisji były pozytywne.  

Ponadto, w związku z autopoprawką do projektu uchwały budżetowej Gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą na 2018 rok Burmistrz Miasta i Gminy proponuje 

wprowadzić odpowiednie zmiany również w załącznikach do projektu uchwały w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 

2018-2025 tj.  

1. w Załączniku Nr 1 Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą na lata 2018-2025 dokonuje się korekty odpowiednich elementów prognozy 

w związku ze zmianami wielkości dochodów, wydatków, przychodów, wyniku 

budżetu 2018 roku. 

 Dochody ogółem - 29 586 037 zł. 

 Dochody bieżące - 28 512 337 zł. 

 Dochody majątkowe -        1 073 700 zł. 

 Wydatki ogółem - 31 712 037 zł. 

 Wydatki bieżące - 28 260 579 zł. 

 Wydatki majątkowe -   3 451 458 zł. 

 Wynik budżetu -          - 2 126 000 zł. 

 Przychody budżetu -   2 906 000 zł. 

 Rozchody budżetu -      780 000 zł. 

 Kwota długu  -   5 817 989 zł. 

 2. w Załączniku Nr 2 Wykaz Przedsięwzięć do Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2017-2019 dokonuje się następujących 

zmian w zakresie wydatków majątkowych na przedsięwzięcia w 2018-2019 roku  

w ramach wydatków na programy, projekty lub zadania pozostałe zaplanowano 

dodatkowo: 
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 Zagospodarowanie rekreacyjne działki przy ul. Tomaszowskiej w Nowym 

Mieście nad Pilicą ("stadion") - Budowa siłowni plenerowej oraz skateparku - 

Poprawa infrastruktury rekreacyjnej – łączne nakłady finansowe – 266 000, 00 zł. 

limit 2018 – 248 000, 00 zł., limit 2019 r. – 8 000, 00 zł., limit zobowiązań – 

256 000, 00 zł. 

 Budowa boiska wielofunkcyjnego z elementami małej architektury 

(siłownia) przy ul. Ogrodowej 16a w Nowym Mieście nad Pilicą - Poprawa 

infrastruktury rekreacyjnej na terenie Gminy Nowe Miasto nad Pilicą., łączne 

nakłady finansowe – 434 000, 00 zł. limit 2018 – 412 000, 00 zł., limit 2019 r. – 

9 000, 00 zł., limit zobowiązań – 421 000, 00 zł. 

 Budowa boiska pełnowymiarowego do piłki nożnej przy ul. Ogrodowej w 

Nowym Mieście nad Pilicą - Poprawa infrastruktury sportowej na terenie Gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą - łączne nakłady finansowe – 587 500, 00 zł. limit 2018 – 

566 000, 00 zł., limit 2019 r. – 9 000, 00 zł., limit zobowiązań – 575 000, 00 zł. 

Stanowisko Burmistrza Miasta i Gminy stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 

protokołu. 

 

Przystąpiono do głosowania stanowiska Burmistrza Miasta i Gminy w sprawie 

przyjęcia autopoprawki do projektu budżetu Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

2018 rok.  W głosowaniu za 13 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, 

przeciw 1, wstrzymało się 0.  

 

Przystąpiono do głosowania stanowiska Burmistrza Miasta i Gminy w sprawie 

przyjęcia autopoprawki do projektu uchwały Rady Miejskiej w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2018 – 

2025. W głosowaniu za 13 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw 1, 

wstrzymało się 0.  

 

Dyskusja- radny Mirosław Bors złożył pisemny wniosek dotyczący poprawki do 

projektu budżetu na 2018 rok o zwiększenie deficytu o 1 100 000,00zł.  

i sfinansowanie go obligacjami wydanymi przez Urząd Miasta i Gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą. Uzyskane środki pieniężne przeznaczyć na wykonanie 

nawierzchni asfaltowej dróg gminnych w miejscowościach Bieliny – Nowe 

Łęgonice, Rokitnica, Wierzchy, Łęgonice i Żdżary. Wniosek stanowi załącznik nr 

11 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady powiedział, na najbliższym wspólnym posiedzeniu Stałych 

Komisji Rady Miejskiej radni zadecydują czy realizujemy kolejne inwestycje  

w roku 2018 emitując określoną kwotę obligacji. 

Radny Mirosław Bors spytał czy radni akceptują zwiększenie deficytu.   
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Przewodniczący Rady powiedział, że dzisiaj zadajemy sobie pytanie czy ta 

inwestycja ma być za kwotę, którą podał radny czy większą. Budżet jest po to żeby 

go realizować i poprawiać warunki życia naszej społeczności. Pozostaje kwestia 

tylko tego za jaką kwotę możemy pozwolić sobie na inwestycję dodatkową, jak 

najbardziej jest za wprowadzeniem kolejnych inwestycji. Na wspólnym 

posiedzeniu temat zostanie przedyskutowany i radni będą mogli zająć stanowisko.  

Radna Iwona Lepa wnioskowała, aby wniosek radnego Mirosława Borsa został 

przedyskutowany na najbliższym wspólnym posiedzeniu Stałych Komisji Rady 

Miejskiej.  

Radny Sebastian Stolarek spytał o kwotę długu po autopoprawce. Pani Ewa Bator 

Skarbnik Miasta i Gminy odpowiedziała, że po autopoprawce kwota długu 

wynosiłaby  5 817 989zł. na kwotę długu wchodzi planowana emisja obligacji. 

Radny dodał, że budżet jest zbyt mocno napięty planowanymi inwestycjami być 

może należałoby z niektórych zrezygnować i przesunąć w czasie by nie zadłużać 

Gminy. Podał dane o stanie zadłużenia na koniec 2014 roku z tytułu zaciągnietych 

kredytów i pożyczek oraz wskazał iż w tej kwocie mieści się kredyt 1 500 000zł. 

zaciągnięty przez obecną władzę. Przedstawił kwotę przeznaczoną na inwestycję 

zrealizowaną w 2014 roku na kwotę 8 000 000zł. Ponadto do budżetu w 2015 roku 

wpłynęły środki zewnętrzne z tytułu zrealizowanych inwestycji w 2014 roku  

w wysokości 1 965 000zł. Poddał ocenie wszystkim radnym czy to jest budżet do 

przyjęcia. Wspomniał o możliwości otrzymania wsparcia z różnych instytucji 

zewnętrznych w wysokości 50% na drogi, boiska, domy kultury, skatepark, tężnię. 

Radna Iwona Lepa przypomniała radnemu Stolarkowi, dlaczego Rada musiała 

podjąć kredyt w kwocie 1 500 000zł. bo nie zamykał się budżet. Było to związane 

z budową obwodnicy. W kwocie tej mieszczą się spłaty zaciągnięte kredytów.  

W tym roku z kredytu zaciągnietego w 2014 roku  gmina będzie spłacać 440 000zł. 

w 2019 roku kwotę 440 000zł. w 2020 roku kwotę 240 000zł. Czy my chcemy czy 

nie chcemy do kwoty długu, który idzie dalej jest ciągłość władzy i zobowiązania 

zaciągnięte przez poprzednią władzę niestety obecna władza musi spłacać.   

Przewodniczący Rady dodał, że jeżeli radny nie zgadza się z projektem budżetu to 

ma demokratyczne prawo zagłosować przeciw i nikt tego nie neguje i nie podważa. 

Na najbliższym wspólnym posiedzeniu komisji możemy dyskutować  

o zadłużeniach gminy. 

Radny Kazimierz Tomczyk dodał, że skoro mamy obawy co do zwiększenia 

deficytu na nasze drogi to proponuje wogóle nie zaciągać kredytów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym 

projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą na lata 20187-2025.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.  
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W głosowaniu za – 9 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 1, 

wstrzymało się – 4 uchwalono uchwałę Nr XL/263/2017  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym 

projekt Uchwały Budżetowej na rok 2018.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.  

W głosowaniu za – 12 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 1, 

wstrzymało się – 1 uchwalono uchwałę Nr XL/264/2017  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Salę obrad o godz. 14.50 opuścił radny Dariusz Dziurowicz. 

 

PKT 7d 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – Elżbieta Zaraś odczytała zebranym 

projekt w sprawie przejęcia od Powiatu Grójeckiego odpłatnego wykonywania 

zadania publicznego w postaci zarządcy ulic powiatowych na terenie miasta Nowe 

Miasto nad Pilicą w roku 2018.  

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. W głosowaniu za – 13 radnych przy obecnych na sali 13 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XL/265/2017   

w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

PKT 7e 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – Elżbieta Zaraś odczytała zebranym 

projekt w sprawie ustalenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za inkaso od 

opłat targowych. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. W głosowaniu za – 13 radnych przy obecnych na sali 13 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XL/266/2017   

w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

PKT 8 

Interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 

 

PKT 9 

Pan Karol Ozimek - sołtys wsi Bieliny prosił o naprawę nawierzchni drogi 

powiatowej Bieliny – Łęgonice. 

Przewodniczący Rady powiedział, że kwestia była zgłoszona przez radnego 

Mirosława Borsa. Powiat wskazał tą drogę do realizacji i jeżeli zapewni środki 
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wolne a ma nadzieję, że takie zapewnienie złoży wówczas gmina zapewni 

dofinansowanie. Temat był wielokrotnie podnoszony, ale może tylko ubolewać, że 

ze strony powiatu reakcja jest żadna monitorujemy sprawę od ponad miesiąca  

z Burmistrzem. Ale ma nadzieję w nowym roku, że jeżeli pojawią się środki 

zadanie będzie realizowane.   

Radna Iwona Lepa spytała o kwotę różnicy na przetargu targowiska.  

Kwota około 1000,00zł.  

 

PKT 10 

Porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz 

Pietrucha zamknął o godz. 15.00 obrady sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście 

nad Pilicą. Szczegółowy przebieg obrad zarejestrowany jest na nośniku cyfrowym  

i stanowi integralną część protokołu.  

 

 

Protokółowała             Przewodniczył  

                                                                          Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Marzena Białas                                                         mgr Tomasz Pietrucha 

 

 


